

Registration Requirements	
1	Parents must pay the school transport fees for the semester before one week of service start, they may choose any mode of payments available.
2	Mode of payments available: Cash, Cheque, Credit card & Online payment.
3	If the student's ID card is lost or damaged, a fee of AED 25 (lost card fee) is charged upon receipt of the replacement card. (The card is usable for all school years).
4	Guardians need to bear All charge of each cheque bounced by the banks.
5	Change of address request during the semester shall be submitted to school transportation department and application will be processed in 3 days after route revision & testing.
6	In case of service cancellation before 15 days prior to the beginning of semester, we will refund the full fee paid. (Except for seat reservation fees of AED 500).
7	For cancellation request within 15 days before the start of the term, AED 500 will be charged (seat reservation fee) and a cancellation fee of AED 500 will be applicable. And the rest of the remaining fees will be refunded.
8	In the event of a cancellation request after the start of the semester, the total fees paid for the full academic year will not be refunded.
9	The service will be stopped for the student, if outstanding fees are not paid by the specified deadlines. (Time line: One week before the start of service).
10	The fees for first semester must be paid in cash before the start of the service and a PDC cheque must be deposited for the fees of the second and third semester each, cheque should be dated atleast one week before the commencement of the semester.
11	Availing the service for any number of days during the term is considered as a full term usage and the fees payable according to the previous conditions are applicable.
Waiting for the bus at the desired stop	
1	Request parents to be available at the stop 5 minutes prior to the specified time, bus will not be able to wait more than 1 minute at the stop.
2	Students need to wait about ten feet from the bus stop, board the in an orderly manner after getting a signal from the driver and avoid pushing or pulling other students while boarding, riding or alight.
3	Students are not allowed to touch the bus while approaching to board the bus and while disembarking.
Use of Bus	
1	Ensure the bus identity card is with them all the time and should be presented at the time of examination and rider will not be allowed to travel if the card is forgotten more than 3 times during the school year.
2	Students with infectious diseases are not allowed to use the bus at all .
3	For Safety and Safety Purposes , Not allowed for Students to eat or drink Except to Drink Water.
4	Students should listen to the driver and bus attendant during the trips and they should cooperate with them.
5	Students should remain seated for the entire trip and should be belted up.
6	Students should not stand, walk or play in the bus through out the journey, emergency door should not be opened or tampered with or any damage to the bus should be caused.
7	In case if any damaged is caused to the bus by students, they will be liable to pay the cost of the damage.
8	All students should demonstrate good behavior and good manners during the journey to provide a secure means of transport for everyone.
9	Avoid throwing garbage/ waste, or any other items inside or outside the bus, be calm and no loud noise should be made during the trip.
Declaration	
1	I understand and adhere to the above mentioned and school transport company will be notified 7 days in advance if there is a change in location or pickup/drop off points.
2	I will stick to the time notified by you, I will inform you regarding service cancellation or if we don't intent to use the school bus for a day or a specific time period.
3	I/we understand the instructions for using the bus and agree with it, and will stick to it in accordance with the terms and conditions of transport bus operator.
4	Failure to adhere to these instructions will result in issuing a warning letter to the parent and student's service will be stopped after evaluation.
Date : Parent's signature: Parent's name:	
Email:school.bus@dtc.gov.ae Timing: 8:30 - 14:30 Telephone number: 042080555	

شروط التسجيل	
1	يتعين على الإباء- أولياء الأمور تسديد كامل رسوم خدمة النقل المدرسي عن الفصل الدراسي قبل استخدام الخدمة وذلك بعد الحصول على اعتماد النقل المدرسي لتوفير الخدمة وتحديد الخط المناسب.
2	قنوات تسديد الرسوم (شيك، نقداً، بطاقة الائتمان، الدفع عن طريق الموقع الإلكتروني).
3	في حال فقدان أو تلف البطاقة التعريفية للطالب يتم احتساب رسوم 25 درهم (بطاقة بدل فاقد) و يتم تسديدها عند إستلام البطاقة البديلة. (البطاقة صالحة للإستخدام لجميع السنوات)
4	يتحمل ولي الأمر قيمة رسوم الشيك المرتجع من قبل البنك بالكامل.
5	في حال تغير موقع السكن أثناء الفصل الدراسي بعد التسجيل، على ولي الأمر تقديم طلب لإدارة النقل المدرسي لدراسة الطلب خلال ثلاث أيام عمل.
6	في حال تقديم طلب إلغاء الخدمة على ولي الأمر تقديم إدارة النقل المدرسي قبل 15 يوم / من بدء الفصل الدراسي لإعادة جميع الرسوم المدفوعة. (عدا رسوم حجز المقعد 500 درهم)
7	في حال تقديم طلب الإلغاء خلال فترة 15 يوم قبل بدء الفصل الدراسي سيتم خصم 500 درهم رسوم الحجز المقعد و رسوم إلغاء الخدمة 500 درهم و إعادة الباقي الرسوم المدفوعة.
8	في حال تقديم طلب الإلغاء بعد بدء الفصل الدراسي لن يتم إعادة الرسوم الاجمالية المدفوعة للعام الدراسي كاملة.
9	سيتم إيقاف توفير الخدمة للطالب في حالة عدم سداد الرسوم المستحقة بالمواعيد المحددة. (قبل بدء استخدام الخدمة بأسبوع).
10	يجب تسديد رسوم الفصل الدراسي الأول قبل بداية الخدمة، مع إيداع شيك بقيمة رسوم الفصل الدراسي الثاني والثالث كل على وحدة.
11	تقديم الخدمة لأي عدد من الأيام خلال الفصل الدراسي تحتسب كفصل دراسي كامل و تسدد الرسوم المستحقة وفقاً لشروط السابقة.
انتظار الحافلة في موقع التحميل	
1	الوصول الى موقف الحافلات المحدد قبل (5) دقائق من موعد وصول الحافلة، لأن الحافلة لن تتوقف في انتظار الطالب سوى دقيقة واحدة.
2	الانتظار على بعد عشرة أقدام من موقع توقف الحافلة، و بدء الصعود إلى الحافلة بطريقه منظمه بعد الحصول على إشارة من السائق وتجنب دفع /او سحب الطلاب الآخرين أثناء ركوب الحافلة أو النزول منها.
3	عدم لمس حافلة المدرسة أو الاقتراب منها أثناء وصولها الى مواقع التحميل، أو الخروج منها في أي رحلة من الرحلات اليومية.
استخدام الحافلة	
1	التأكد من حمل بطاقه الحافلة المدرسيه وتقديمها للفحص أثناء ركوب الحافلة المدرسه و إلا لن يتم السماح له بركوب الحافلة فيبي حال تكرار نسيان البطاقة ثلاثة مرات خلال العام الدراسي.
2	الطلاب الذين لديهم أمراض معدية غير مسموح لهم باستخدام الحافلة مطلقاً.
3	لأغراض الأمن والسلامة غير مسموح داخل الحافلة بالأكل أو الشراب ماعدا شرب المياه.
4	الاستماع لارشادات السائق الكامله أثناء مواعيد الرحله و بعد السائق الشخص المسؤول بالكامل عن تشغيل الحافلة و ينبغي للطلاب التعاون معه.
5	على الطلاب اتباع قواعد السلامة بالجلوس على المقاعد المخصصه، وارتداء حزام الامان عند ركوب الحافلة.
6	عدم الحركة أو اللعب أثناء سير الحافلة و عدم فتح ابواب الطوارئ أو العبث بها، أو اتلاف اي معدات او جزء من الحافلة.
7	يلتزم و لي الامر بدفع التكاليف في حالة التسبب بأي ضرر للحافلة خلال الرحلة من قبل الطالب.
8	على جميع الطلاب التحلي بالسلوك الجيد والأخلاق الطيبة خلال الرحلة لتوفير وسيلة نقل آمنه للجميع.
9	تجنب القاء قمامه، او نفايات، او اي عناصر اخري داخل أو خارج الحافلة المتحركه و عدم حدوث ضوضاء خلال الرحلة.
القبول والإستيعاب / ولي أمر الطالب	
1	سوف ألتزم بكل النقاط كما هو موضح أعلاه، و سيتم إخطاركم في حالة تغير موقع التحميل أو النزول أو التغيب.
2	سوف ألتزم بإخطاركم قبل وقت كافي في حالة عدم إستخدام الخدمة أو الإلغاء، و في حالة عدم استخدام حافلة المدرسة ليوم معين او مناسبة معينة.
3	انني/ اننا ننتسب عن إرشادات إستخدام الحافلة ونوافق عليها وسوف نلتزم بها بالتوافق مع بنود و شروط مشغل الحافلة للنقل.
4	يؤدي عدم الألتزام بهذه الارشادات الى ارسال خطاب تحذيري لولي الامر و يتم إيقاف الخدمة عن الطالب بحسب تقييم المشغل.
تاريخ: توقيع ولي أمر: أسم ولي أمر الطالب:	
للتواصل / البريد الإلكتروني: school.bus@dct.gov.ae الاوقات : من الساعة 8:30 - 14:30 رقم الهاتف : 042080555	